
Protokół Nr XLI/2014 
z sesji Rady Gminy w Klimontowie
odbytej w dniu 26 września 2014 r.

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Klimontowie.

Sesja trwała od godz. 14.00 do godz. 15.30.

Obradom sesji przewodniczył pan Jan Rębacz, Przewodniczący Rady Gminy. 

W sesji uczestniczyli radni, pan Ryszard Bień – Wójt Gminy, pan Adam Przybylski –
Zastępca Wójta,  pani  Anna Sobolewska -  Skarbnik  Gminy,  pan Piotr  Lipiński  –
Sekretarz Gminy – jak listy obecności stanowiące załącznik do niniejszego protokołu.

Na  sesji  podjęto  uchwały  Nr  XLI/402/14  i  Nr  XLI/404/14.  Uchwały  podjęto  w
głosowaniu jawnym w trybie art. 14 ustawy o samorządzie gminnym.

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor ds. obsługi rady gminy.

Do punktu 1 i 2 porządku obrad sesji

Pan Przewodniczący Rady otworzył obrady XLI sesji Rady Gminy. Powitał Radę
Gminy, pana Wójta, pana Zastępcę  Wójta, panią Skarbnik, pana Sekretarza. Sesja
zwołana  na  wniosek  pana  Wójta.  Na  podstawie  listy  obecności  stwierdził
prawomocność obrad sesji. Rada jest władna podejmować uchwały, bo jest quorum.
Obecnych jest  13 radnych.  Odczytał  zaproponowany przez pana Wójta  porządek
obrad.  Po  jego  odczytaniu  powiedział,  że  jest  uwaga,  że  do  zgłoszenia  gminnej
schetynówki  nie  potrzebna  jest  uchwała  intencyjna,  tylko  wystarczą  zmiany  w
WPFie. Jeśli Rada podejmie uchwałę intencyjną to Regionalna Izba Obrachunkowa
ją uchyli. Konsultowała to z RIO pani Skarbnik.

Pan radny Lipiec podniósł, że różne uchwały były podejmowane i były one potem
uchylane i nie zaszkodzi jak podejmie się uchwałę w sprawie schetynówki. Wniósł o
podjęcie uchwały. 

Pan Rębacz, Przewodniczący Rady powiedział, że taka jest informacja z RIO. 

Pan  Przybylski,  Zastępca  Wójta powiedział,  że  podejmuje  Rada  uchwałę  pod
przyszłoroczny budżet,  którego nie ma i  z  tego tytułu ona będzie nieważna. My
mamy umieścić  to zadanie w Wieloletniej Prognozie finansowej i a tej podstawie
wystąpić do Wojewody z wnioskiem w sprawie schetynówki. Wystarczy wprowadzić
to zadanie do Wieloletniej Prognozy Finansowej.

Pani  Skarbnik  Sobolewska wyjaśniła,  że  pani  kolegiant  z  RIO  przyjechała  ze
szkolenia,  dzwoniła  po  gminach  i  uprzedzała,  że  takie  podejmowane  uchwały
intencyjne są nieważne, bo jest Wieloletnia Prognoza Finansowa i tam powinno być
to  ujęte.  Oprócz  tego pan Kiliański  dzwonił  do  Kielc  i  pytał  czy jest  potrzebna
uchwała intencyjna i oni też jej nie wymagają. Zadanie to zostało wprowadzone do
Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Klimontów.
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Pan Przewodniczący Rady zawnioskował o zdjęcie punktu 3 z porządku obrad sesji.

Za: 10, przeciwko: 1, wstrzymało się: 2. Wniosek przeszedł. 

Następnie poddał pod głosowanie proponowany porządek obrad. Za: 13. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Porządek obrad sesji po zmianach

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności.
2. Przyjęcie porządku obrad sesji.
3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Sandomierskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 
0714 T Pokrzywianka – Beradz” do realizacji w ramach „Narodowego 
programu przebudowy dróg lokalnych 2012 – 2015 – Etap II Bezpieczeństwo 
– Dostępność – Rozwój”.

4. Zmiany w budżecie gminy na 2014 r. 
5. Zmiana w WPFie na lata 2014 – 2028.
6. Zakończenie sesji.

Do punktu 3 porządku obrad sesji

Wyjaśnienia złożył pan Wójt Bień.

Pan Wójt Bień wyjaśnił, że w związku z tym, że dowiedział się, że powiat będzie
zgłaszał dwa wnioski o schetynówkę , pojechał do pana Starosty i poprosił o ujęcie
gminy  Klimontów.  Pan  dyrektor  Zarządu  Dróg  Powiatowych  następnego  dnia
przyjechał  do  gminy  Klimontów,  wspólnie  objechaliśmy  drogi  powiatowe.  W
związku z tym, że droga Ułanowice – Domoradzice jest ujęta jako popowodziowa, a
droga do Ossolina nie ma 5 metrów szerokości pasa drogowego plus 0,75 metra na
pobocza to nie mogły być one ujęte we wniosku. Droga powiatowa Pokrzywianka -
Beradz,  objęta uchwałą,  jest  w fatalnym stanie.  Powiat  zgodził  się  ją  zgłosić  we
wniosku  o  schetynówkę.  Początkowo  mieli  zgłosić  drogę  powiatową  na  terenie
gminy Koprzywnica, ale ponieważ Koprzywnica już raz zrezygnowała, więc zgłoszą
drogę u nas. Z dróg powiatowych na terenie gminy na pewno będzie robiona droga
Byszów – Janowice.

Uwagi i zapytania zgłosili:

Pan radny Lipiec powiedział, - Co niektórzy zarzucali mi, że nie chciałem głosować
na  drogi  powiatowe,  ale  koło  tematu  zacząłem  chodzić  znacznie  wcześniej.  Na
początku  września  złożyliśmy  do  pana  Wójta  pismo  w  tej  sprawie  o  treści:
„Zwracamy się z prośbą do Pana Wójta o interwencję w Starostwie Powiatowym u
Pana Starosty w następującej sprawie. A mianowicie chcemy i prosimy, aby droga
powiatowa Pokrzywnianka – Beradz – Płaczkowice została zgłoszona do Programu
Przebudowa Dróg lokalnych tzw. „schetynówek”, nadmienić chcemy i prosimy, aby
została  położona  nowa  nawierzchnia  asfaltowa,  uzupełnione  i  zmodernizowane
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oświetlenie uliczne, udrożnione zamulone rowy i uszkodzone przepusty znajdujące się
na tej drodze m.in. pod świetlico – remizą w Pokrzywiance, naprzeciwko pól ornych
państwa Saniawów,  Gawronów,  Baranów,  Szemrajów i  w  pozostałych miejscach.
Bardzo prosimy o poparcie i pozytywne rozpatrzenie naszej prośby” .  Dziękuję panie
wójcie za interwencję. 

Pan radny Frejlich powiedział, że dobrze, że te drogi idą, ale dbajmy o swoje drogi.
Jeździ pan Wójt przez Zagaje i widzi w jakim stanie jest ta droga, a wystarczy tam
zakropić. 

Pan Wójt  Bień odpowiedział,  że  jest  umówiony z  panem Kępą  w  tej  sprawie.
Zamówimy maszynę do zakrapiania asfaltu i na pewno będzie to zrobione i w stronę
Zagaja, i w stronę Julianowa.    

Pan Przybylski, Zastępca Wójta  dopowiedział, że byłoby to już dawno zrobione,
ale Staszów nie ma takiej maszyny, musi ja wypożyczyć. 

Pan  radny  Goździewski zapytał  o  remont  drogi  koło  młyna  w  Pęchowie.  Jest
zrobiona  kratownica,  one  się  rozchodzą  te  drogi  i  poprosił  pana  Wójta  o
uwzględnienie tej drogi w remontach. 

Pan Wójt  Bień odpowiedział,  że ta  droga nie  ma  5  metrów pasa  drogowego i
wniosek  nie  przejdzie  jeśli  droga  powiatowa  nie  ma  szerokości  6,5  metra  z
poboczami. Jadąc od strony Goźlic tam na pewnym odcinku ta droga ma te 6,5 metra
szerokości, ale na pozostałym odcinku już nie, a cała droga musi mieć tę szerokość.
Możemy  prosić,  żeby  ująć  te  dogi  jako  powodziowe.  Te  drogi  zgłaszane  będą
punktowane, my na razie mamy apetyt. 

Pan Rębacz, Przewodniczący Rady powiedział,   -  Czasem panie Piotrze trzeba
zachować  pewną  wstrzemięźliwość,  bo jak pan ma teraz drogę  powiatową  to nie
protestuje pan. 

Następnie odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.

Za: 13, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.

Uchwała  Nr  XLI/402/14 w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi
Sandomierskiemu na realizacje zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 0714 T
Pokrzywniaka  –  Beradz”  do  realizacji  w  ramach  „Narodowego  Programu
Przebudowy  Dróg  Lokalnych  Etap  II  Bezpieczeństwo  –  Dostępność  –  Rozwój”
została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do punktu 4 porządku obrad sesji

Pani Skarbnik Sobolewska wyjaśniła zmiany w budżecie gminy na 2014 r. 

Powiedziała,  że  zmiany  w  planie  wydatków  na  2014  r.  to  zmiany  na  wniosek
dyrektorów  szkół  i  kierownika  ZEASiP w  obrębie  ich  planów  finansowych.  W
załączniku Nr  3 „Limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do
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poniesienia w 2014 roku” w poz. nr 14 wprowadza się zadanie „Przebudowa drogi
powiatowej Nr 0714 T Pokrzywianka – Beradz” - pomoc finansowa z kwotą 500 000
zł  i  w poz.  15 wprowadza się  nasza schetynówkę  pod nazwą  „Przebudowa dróg
gminnych  w miejscowościach  Konary,  Konary  –  Kolonia,  Pokrzywianka  w celu
poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego” z kwotą 1 121 962,23 zł. W załączniku
Nr 10 „Plan przychodów i kosztów samorządowych zakładów budżetowych na 2014
r.”  -  są  to  zmiany  w  obrębie  planu  finansowego  samorządowego  zakładu
budżetowego  na  wniosek  kierownika.  W  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  w
załączniku nr 2 pojawiają się te dwie drogi schetynówki gminna i powiatowa. 

Pan Rębacz, Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą uwagi, zapytania.   

Pytań i uwag nie zgłoszono.

Pan Przewodniczący Rady odczytał  projekt  uchwały,  a następnie poddał  projekt
uchwały pod głosowanie. 

Za: 13, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XLI/403/14  w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r.  została
podjęta i stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 

Do punktu 5 porządku obrad 

Pan Rębacz, Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie poddał
projekt uchwały pod głosowanie. 

Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono. 

Za: 13, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XLI/404/14  w sprawie zmian w Wieloletniej  Prognozie Finansowej
Gminy  Klimontów  na  lata  2014  –  2028  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do
niniejszej uchwały. 

Pan Wójt Bień, - Jeśli chodzi o naszą schetynówkę, to rozważaliśmy trzy wersje.
Pierwsza wersja to wszystkie drogi do dziewiątki o wartości 3 000 000 zł, druga to
droga Byszówka – Rogacz  -  Pęchów boisko – Góry Zakrzowskie -   Zakrzów –
Grabina i  trzeci  Konary – Konary – Kolonia – Pokrzywniaka. Wybraliśmy trzeci
wariant. Na dzień dzisiejszy mamy kosztorysy. Projekty są już praktycznie zrobione.
Ogłoszony został już przetarg na realizację drugich etapów dróg, na realizacje drogi
śródpolnej w  Olbierzowicach i na powodziową Konary – Przecinka. Dlaczego w
tamtym kierunku ? - Bo kierujemy się zdrowym rozsądkiem. Pierwszy wariant był za
drogi  –  3  000  000  zł,  drugi  odpadł,  bo  droga  Byszówka  –  Rogacz  biegnie  do
dziewiątki, a za dziewiątką jest przez las.      

Do punktu 6 porządku obrad sesji

Pan Przewodniczący Rady w związku z wyczerpaniem tematyki obrad, 
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zrealizowaniem wszystkich punktów zamknął obrady XLI sesji Rady Gminy. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Przewodniczyli:

Irena Lipiec Jan Rębacz
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